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Elektronicky na: j  

 

V Praze dne 20.6.2024 

 

Vyřízení žádosti o poskytnutí informace dle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 
k informacím, ve znění pozdějších předpisů 

 

Společnost Technologie hlavního města Prahy, a.s., IČ: 256 72 541, se sídlem Dělnická 213/12, 
Holešovice, 170 00 Praha 7 (dále též jako „povinný subjekt“ či „THMP“) rozhodla o žádosti 
pana 

(dále jen „Žadatel“) podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu 
k informacím, ve znění pozdějších předpisů (dále též jako „ZSPI“), kterou povinný subjekt 
obdržel dne 5.6.2024 (dále jen „Žádost“), v níž se Žadatel domáhá poskytnutí v Žádosti blíže 
specifikovaných informací. 

 
 

I. 
Žadatel se v Žádosti domáhá poskytnutí následujících informací týkající se výměny veřejného 
osvětlení a souvisejících prací v ulici Čílova 11 až 22, není-li uvedeno jinak. 

1) Z jakého důvodu byl kompletně odstraněn a následně položen nový povrch chodníků? Resp. 
proč nebylo dostatečné vyměnit pouze nezbytný kus asfaltu kolem sloupu? 

2) Kolik peněz stála samotná rekonstrukce chodníků? 

3) Z jakého důvodu byly měněny sloupy a nikoli pouze samotná svítidla? 

4) Proč v jiných ulicích (např. Na Okraji) nedošlo k rekonstrukci celého povrchu chodníku, a 
proč zde zůstaly původní sloupy? 

5) Kolik peněz stála samotná výměna sloupů? 

6) Bylo možné vyměnit veřejné osvětlení bez výměny sloupů a rekonstrukce celého chodníku? 
Pokud ano, jaký by byl cenový rozdíl? 

7) Jaké jsou průměrné náklady celé akce na jednu lampu? 

8) Jaká je energetická úspora na jednom svítidlu? 

 
K výše uvedené Žádosti povinný subjekt poskytuje následující informaci: 
 
Ad 1) Z jakého důvodu byl kompletně odstraněn a následně položen nový povrch chodníků? 
Resp. proč nebylo dostatečné vyměnit pouze nezbytný kus asfaltu kolem sloupu? 
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Celá akce je dle podmínek TSK (Technická správa komunikací hl. města Prahy, a.s., IČO: 034 472 
86) s názvem „Zásady a technické podmínky pro zásahy do povrchů komunikací a provádění 
výkopů a zásypů rýh pro inženýrské sítě“ schváleného usnesením Rady HMP číslo 95 ze dne 
31.1.2012, s účinností od 1.2.2021, ve znění přílohy č 1 usnesení Rady HMP číslo 127 ze dne 
28.1.2014, s účinností od 1.2.2014. 

 

Ad 2) Kolik peněz stála samotná rekonstrukce chodníků? 

Jedná se o zveřejněnou informaci, tedy v souladu s ustanovením § 6 ZSPI odkazujeme na č. 
smlouvy: 

https://smlouvy.gov.cz/smlouva/25776743 

 

Ad 3) Z jakého důvodu byly měněny sloupy a nikoli pouze samotná svítidla? 

Sloupy byly měněny s ohledem na stáří soustavy veřejného osvětlení (dále jen VO) dle 
jednotlivých pokynů HMP, kdy dochází k plošné obnově VO v rámci projektu elektromobility. 

Ad 4) Proč v jiných ulicích (např. Na Okraji) nedošlo k rekonstrukci celého povrchu chodníku, a 
proč zde zůstaly původní sloupy? 

Povinný subjekt plní své úkoly na základě požadavků HMP, resp. konkrétních pokynů, dle 
celistvosti lokality zapínacích míst. Tedy k dotazovanému uvádíme, že v dotazovaném případě 
nedošlo k pokynu ze strany HMP. 

Ad 5) Kolik peněz stála samotná výměna sloupů? 

Cena za výměnu sloupů je uvedená ve smlouvě, viz bod 2 výše. 

Ad 6) Bylo možné vyměnit veřejné osvětlení bez výměny sloupů a rekonstrukce celého 
chodníku? Pokud ano, jaký by byl cenový rozdíl? 

K dotazu uvádíme, že pokud na základě projektu elektromobility má docházet a dochází 
k plošné obnově VO, je nutné vyměnit kompletní soustavu VO tak, aby to odpovídalo nejen 
technickým požadavkům, ale i určitému vizuálnímu aspektu odpovídajícímu charakteru 
hlavního města Prahy.  

Ad 7) Jaké jsou průměrné náklady celé akce na jednu lampu? 

V této záležitosti opět odkazujeme na naši odpověď k bodu 2 výše. 

Ad 8) Jaká je energetická úspora na jednom svítidlu? 

Energetická úspora na jednom kusu svítidla je cca 40 % oproti stávajícím sodíkovým výbojkám.  

 

Zůstáváme s pozdravem 

 

 

…………………………………………………………… 

Ing. Tomáš Novotný 

Místopředseda představenstva  

Technologie hlavního města Prahy, a.s. 

https://smlouvy.gov.cz/smlouva/25776743



